

114-2 林口康橋一人一才藝【藝術護照】

一、114-2 繳交認證範圍日為 **115/1/1(四) ~ 115/5/31(日)** (展演票根須在此期限內)。

★對象：中學部有一才課程的班級，均須繳交。

二、認證方式：

1、認證起訖日：

G9、G12 繳交截止日：115/4/20 (一)。

G7、G8、G10、G11 繳交截止日：115/5/31(日)；

★無需繳交者：G9 會考班、G12 雙語班

2、上傳照片內容-靜態 2 張，動態 2 張，每學期共 4 張照片。

3、照片一：活動票券存根。

(1) 請檢附活動票券。

(2) 若無法提供票券存根，請改附本人於活動現場拍攝之照片(照片須清楚呈現本人與活動背板，或其他可佐證活動日期之參與證明)。並撰寫 200 – 300 字之活動心得說明。

4、照片二：學生於活動現場之照片 1 張。

照片須為本人於現場拍攝，可為與展演宣傳海報合影，或為本人手持票券存根之照片。

5、分數計算：列入學期藝術學分總成績 10%。靜態與動態認證各佔 5 分，共 10 分。

三、藝術護照認列注意事項：

1. 上傳【一動一靜】活動，含音樂會、舞蹈表演、舞台劇、美術設計展覽等。
2. 上傳位置：登入「學生系統」，至「獎懲、銷過、服務學習與藝術護照認證」進行上傳。
3. 僅限「藝術創作」相關活動可予以認列。
4. 演唱會不予認列。
5. 歷史、考古、科學、運動等非藝術性質的活動不予認列，請留意。

(The English version is provided on the next page.)

114-2 Linkou Kang Chiao One Person One Talent 【Arts Passport】

I. Submission Period for 114-2 Certification

The submission period for certification is January 1, 2026 (Thu) to May 31, 2026 (Sun). **(All performance ticket stubs must fall within this period.)**

★ Eligible Participants:

All secondary school classes enrolled in the One Person One Talent course are required to submit.

II. Certification Method

Submission Deadlines:

G9 & G12: Deadline is April 20, 2026 (Mon)

G7, G8, G10 & G11: Deadline is May 31, 2026 (Sun)

Photo Upload Requirements:

Each semester, students must upload a total of 4 photos:

2 static photos

2 dynamic photos

Photo 1: Performance Ticket Stub

If a ticket stub cannot be provided, students must submit photos taken at the event venue. The photos must clearly show the student together with the event backdrop or other proof indicating participation and the event date.

In addition, a 200–300 word reflective statement must be submitted as supporting documentation.

Photo 2: One Photo of the Student at the Event Venue

The photo must be taken on-site and clearly show the student.

It may be a photo with the event promotional poster or a photo of the student holding the ticket stub.

Score Calculation:

This certification accounts for 10% of the semester's total Arts credit grade.

Static certification: 5 points

Dynamic certification: 5 points

Total: 10 points

III. Notes on Arts Passport Certification

Students must upload one static and one dynamic arts-related activity, including but not limited to concerts, dance performances, stage plays, and art or design exhibitions.

Upload Location: Log in to the Student System and upload under **Student Behavior/Volunteer Service System/Art Passport**

- Only activities related to artistic creation are eligible for certification.
- Concerts (pop music concerts) are not eligible for certification.
- Activities related to history, archaeology, science, sports, or other non-artistic fields are not eligible and will not be recognized.